
Mestské zastupiteľstvo v Strážskom 

 

 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva 

v Strážskom  

konaného dňa 14. decembra 2023 

 

 

 

Prítomní:   Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová,  

Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, 

PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík,  Ing. Viliam Olbricht, PhD., 

Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Malík 

    

 

Návrhová komisia: PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík PaedDr. Jana Dzurillová 

Hlasovanie: 

Za: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová,  

Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, 

PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík,  Ing. Viliam Olbricht, PhD., 

Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Malík 

 

    

Overovatelia:  PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík 

 Hlasovanie: 

Za: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová,  

Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, 

PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík,  Ing. Viliam Olbricht, PhD., 

Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Malík 

 

 

  

Zapisovateľka:         Jana Balická 
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O t v o r e n i e 

 

Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril o 15,15 hodine a viedol Patrik Magdoško, ktorý 

privítal poslancov a ostatných prítomných.  

 

Program:  

1.   Otvorenie 

2.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov 

3.   Schválenie programu zasadnutia MsZ 

4.   Kontrola plnenia uznesení 

5.   Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 

6.   Informácia o hospodárskom výsledku MsPS mesta Strážske k 30.09.2023 

7.   Návrh na III. zmenu rozpočtu mesta rozpočtovým opatrením č. 3/2023 

8.   Návrh VZN č. ../2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné     

      odpady 

9.   Návrh VZN č. ../2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl  

      a školských zariadení zriadených a území mesta Strážske na rok 2024 

10. Návrh rozpočtu mesta Strážske na roky 2024 – 2026 

11. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra mesta Strážske k Návrhu rozpočtu mesta  

      Strážske na rok 2024 a na roky 2025-2026 

12. Miestne občianske a preventívne služby v meste Strážske 

13. Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Strážske 

14. Zriadenie vecného bremena v prospech VSD „Strážske, ul. Družstevná – úprava NN  

      a DP“ 

15. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Strážske na I. polrok 2024 

16. Návrh textu do kroniky mesta za rok 2022 

17. Predpokladané termíny zasadnutí MsZ a plánovaný program na I. polrok 2024 

18. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti k 14.12.2023 

19. Informácie zo zasadnutí komisií 

20. Interpelácie poslancov 

21. Diskusia-Rôzne 

22. Záver 

 

Hlasovanie za schválenie programu:  

ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, 
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MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, 

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

PaedDr. Dzurillová navrhla doplniť do programu dnešného zasadnutia MsZ bod Návrh na 

určenie mesačného platu primátora mesta Strážske. 

 

Program s navrhovanou zmenou:  

1.   Otvorenie 

2.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov 

3.   Schválenie programu zasadnutia MsZ 

4.   Kontrola plnenia uznesení 

5.   Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 

6.   Informácia o hospodárskom výsledku MsPS mesta Strážske k 30.09.2023 

7.   Návrh na III. zmenu rozpočtu mesta rozpočtovým opatrením č. 3/2023 

8.   Návrh VZN č. ../2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné     

      odpady 

9.   Návrh VZN č. ../2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl  

      a školských zariadení zriadených a území mesta Strážske na rok 2024 

10. Návrh rozpočtu mesta Strážske na roky 2024 – 2026 

11. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra mesta Strážske k Návrhu rozpočtu mesta  

      Strážske na rok 2024 a na roky 2025-2026 

12. Miestne občianske a preventívne služby v meste Strážske 

13. Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Strážske 

14. Zriadenie vecného bremena v prospech VSD „Strážske, ul. Družstevná – úprava NN  

      a DP“ 

15. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Strážske na I. polrok 2024 

16. Návrh textu do kroniky mesta za rok 2022 

17. Predpokladané termíny zasadnutí MsZ a plánovaný program na I. polrok 2024 

18. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti k 14.12.2023 

19. Informácie zo zasadnutí komisií 

20. Interpelácie poslancov 

21. Diskusia-Rôzne 

22. Návrh na určenie mesačného platu primátorovi mesta Strážske 

23. Záver 
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Hlasovanie za schválenie programu so zmenou:  

ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, 

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, 

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

K bodu č. 4: Kontrola plnenia uznesení 

 

Informoval primátor: 

V Uznesení č. 276/2023 zo dňa 14.09.2023 v časti odporúča: 

-Zverejniť zámer na prenájom časti pozemku registra C-KN 523/13, výmera 555 m2 pre 

Operačné stredisko záchrannej zdravotnej služby Slovenskej republiky, Trnavská cesta 8/A, 

820 05 Bratislava 25, IČO 360 766 43 – zámer bol zverejnený, v zákonom stanovenej lehote 

neboli doručené žiadne pripomienky. Na neplánovanom zasadnutí MsZ dňa 27.10.2023 bol 

Uznesením č. 277/2023 uvedený prenájom schválený a dňa 14.11.2023 bola podpísaná  

nájomná zmluva. 

-Pripraviť návrh na riešenie trhoviska v meste s finančným krytím s dátumom splnenia 

10.10.2023 – úloha trvá, vzhľadom k tomu, že prebiehajú jednania s majiteľmi priľahlých 

budov, ktorí prejavili záujem o úpravu a prípadné rozšírenie parkovacej plochy na predmetnom 

mieste, ktoré by malo byť financované z ich zdrojov. Čakáme na ich vzájomnú dohodu 

a následne na to bude mesto pokračovať v riešení. Bol už zakúpený jeden stánok, ktorý je teraz 

umiestnený na námestí a potom bude presunutý na trhovisko. 

V Uznesení č. 276/2023 zo dňa 14.09.2023 v časti žiada: 

Primátora mesta o stiahnutie verejného obstarávania z kontroly Sprostredkovateľského orgánu 

a ukončenie projektu: „Výstavba kompostoviska v meste Strážske“ (310011BCF5) v rámci 

výzvy OPKZP-PO1-SC111-2017-32 – verejné obstarávanie bolo stiahnuté z kontroly 

Sprostredkovateľského orgánu a projekt výstavby kompostoviska v meste Strážske bol 

ukončený. 

Kontrolu plnenia uznesení MsZ zobralo na vedomie. 

 

K bodu č. 5: Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ   

 

Informoval primátor: 

Pripomienky MUDr. Jurečkovej, PhD.: 

-preveriť nakladanie s majetkom mesta, konkrétne vykonať kontrolu množstva uskladnených 

a vyskladnených dlažobných kociek z pôvodného námestia, aká je cena, kto ju určil, pre koho 
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to bude príjem, podľa akého kľúča sa budú kocky rozdávať. Taktiež preveriť informácie 

ohľadom odpredaja drevnej hmoty po kalamite, aká je cena, kto ju určil, pre koho to bude 

príjem, podľa akého kľúča sa bude drevo rozdávať.  

Dôvodovú správu o stave nakladania s majetkom mesta mali poslanci k dispozícii doma. 

Časť dlažobných kociek, ktorá ostala v celku bola na požiadavku občanov a po dohode so 

zhotoviteľom dovezená do areálu Technických služieb mesta Strážske. Dlažobné kocky boli 

ponúknuté občanom mesta na predaj. Suma z predaja bude pripísaná k rozpočtu MsPS mesta 

Strážske.  

Drevo po kalamite bolo dovezené do areálu Technických služieb, bolo spracované 

a odovzdané občanom mesta na základe poradovníka, do ktorého sa nahlásili samotní občania 

a sú držiteľmi SENIOR karty. Všetko je zdokladované preberacím protokolom. Zvyšné 

kalamitné drevo sa využije aj na polnočnú silvestrovskú vatru v rámci osláv Silvestra 

a Nového roka 2024. 

 

Dôvodovú správu o stave nakladania s majetkom mesta (pôvodné dlažobné kocky 

z rekonštrukcie námestia, kalamitné drevo) MsZ zobralo na vedomie. 

 

- v akom štádiu je zastrešenie zimného štadióna a s tým spojené Memorandum o spolupráci 

so SZĽH ? 

SZĽH mestu doručil ponuky na zastrešenie štadióna, ktoré boli veľmi vysoké, preto sme sa 

rozhodli nepristúpiť k realizácii. Podľa najnovších informácií Košický samosprávny kraj 

plánuje rozšíriť dotačnú schému o príspevok na výstavbu a zastrešenie takýchto hál, kde by 

sme dokázali vykryť značnú časť finančných prostriedkov na zastrešenie. Ohľadom 

podpísania Memoranda o spolupráci z ich strany doteraz nebola spätná väzba. 

 

 - v akom štádiu je sociálny podnik, požadujem do budúceho zasadnutia MsZ predloženie 

správy od p. Lapšanského, ktorý má na starosti zrod sociálneho podniku. 

Dôvodovú správu o sociálnom podniku mesta Strážske mali poslanci k dispozícii doma.  

 

PaedDr. Dzurillová – tento materiál ma sklamal, čakala som konkrétne údaje, merateľné 

ukazovatele, mal byť vypracovaný na podmienky nášho mesta, nie je tu podnikateľský 

zámer, nič nové som sa nedozvedela, vyplýva z neho viac nevýhod ako výhod. 

Primátor - podnikateľský zámer bol vypracovaný, ale nie je ešte zverejnený. Sociálny podnik 

v meste Strážske má svoju budúcnosť, no keďže je finančne závislý na prostriedkoch mesta, 
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bude potrebné pre jeho založenie väčšie časové obdobie, ako sa predpokladalo. Uvedomujeme 

si, že zaťažovať rozpočet mesta v aktuálnej spoločenskej a finančnej situácii nie je správna 

voľba. Tiež chceme pri výbere zamestnancov dbať ako osobnostné, tak aj manuálne 

predpoklady, keďže na ich pracovnej morálke bude z veľkej časti úspešnosť a udržateľnosť 

sociálneho podniku postavená. Predbežný termín uvedenia Sociálneho podniku mesta Strážske 

do činnosti, za predpokladu vykonania všetkých potrebných krokov k jeho zriadeniu, udávame 

na január 2025.  

PaedDr. Matuchová - bude fungovať aj MsPS a sociálny podnik, bude dosť znevýhodnených 

pracovníkov ? 

Primátor – áno budú fungovať obidva ako samostatné inštitúcie, v našom meste máme 

dostatok znevýhodnených pracovných síl. 

 

MsZ zobralo na vedomie Správu o sociálnom podniku mesta Strážske. 

 

Pripomienky p. Malíka: 

- havarijný stav drevených stĺpov na ul. 1. mája pri rodinnom dome p. Ihnáta a p. Rudačka.   

Mesto oslovilo Slovenské telekomunikácie, ktoré sú vlastníkmi uvedených stĺpov, bol 

vymenený stĺp pri dome p. Ihnáta, ktorý bol najhorší. Ostatné stĺpy sa budú meniť postupne, 

vzhľadom na nedostatok finančných prostriedkov zo strany Slovenských telekomunikácií.  

- na ul. Komenského, pri radovej výstavbe nebolo doteraz zrealizované verejné osvetlenie, 

mali sa robiť výkopové prace a osádzať stĺpy, v akom je to štádiu ? 

Verejné osvetlenie už bolo zrealizované a je v prevádzke. 

  

Pripomienka p. Meňovčíka: 

– pri vychádzaní od Tesca je obrovská tabuľa, ktorá bráni výhľadu vodičov. 

Spoločnosť Tesco bola z našej strany vyzvaná k preloženiu alebo odstráneniu tejto tabule 

a následne bola tabuľa uvedenou spoločnosťou odstránená. Nájomná zmluva bola zrušená. 

 

Pripomienky PaedDr. Dzurillovej: 

 – funguje bezplatná sieť Wifi pre Teba na všetkých miestach, občania poukazujú na to, že v 

parku už nie je. 

Spoločnosť Antik, ktorá internet zabezpečuje pracuje na obnovení siete.  

- zaradiť do plánu výsadby v budúcom roku výsadbu nových stromčekov na detskom ihrisku, 

keďže boli zničené po búrke a chýbajú tam. 
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Po celom meste bola zrealizovaná výsadba 300 kusov nových stromčekov, z toho 5 kusov 

bolo vysadených na detskom ihrisku. 

- vyjadrenie nesúhlasu s bodom č. 4 v zápisnici z komisie kultúry, školstva a športu, kde bol 

návrh, aby časť kultúrnych akcií v roku 2024 nielen pre rodičov detí, žiakov, ale aj pre 

občanov mesta usporiadali a vykryli vo svojej réžii MŠ. ZŠ, ZUŠ, CVČ a cirkevné 

organizácie. 

Bolo zorganizované spoločné stretnutie všetkých dotknutých organizácií s vedením mesta, 

kde bol návrh prebratý a kde bolo vedením mesta vysvetlené, že pointou návrhu je akási 

spolupatričnosť a spolupráca pri organizovaní kultúrnych akcií v meste. 

PaedDr. Dzurillová - všetky organizácie súhlasili s tým, aby to pokračovalo v takom režime 

ako to bolo v minulosti. 

 

Pripomienky p. Baánovej: 

 - od 01.01.2024 bude v Chemku zriadený hasičský zbor pre Hnojivá a Duslo. Vzhľadom k 

tomu, že mesto nemá svoj hasičský útvar, navrhujem dohodnúť stretnutie, uvažovať o tom a 

naplánovať finančné prostriedky do rozpočtu na budúci rok. 

Táto informácia bola preverená, síce je pravdivá, žiadosť o schválenie hasičského zboru 

v areáli bývalého Chemka bola podaná, no aktuálne s požiadavkou o presun na začiatok 

činnosti od júna 2024. Mesto sa bude touto záležitosťou naďalej zaoberať.  

-cesta smerom k záhradám pri Laborci a k penziónu Vážka je v dezolátnom stave. 

Uvedená cesta nie je majetkom mesta, je potrebné cestu oceniť, zapísať do majetku mesta. Na 

ceste je vykonávaná údržba. Uvedomujeme si, že cesta je v dezolátnom stave, sú ale aj cesty 

a parkoviská, ktoré sú v zozname na prioritnejšom mieste v obývaných a frekventovaných 

oblastiach. 

 

Pripomienka Ing. Drutára: 

-vyhodnotiť letnú sezónu kúpaliska a bufetu a pripraviť písomný materiál. 

Správa o vyhodnotení  letnej sezóny 2023 na letnom kúpalisku bola súčasťou materiálov pre 

poslancov na zasadnutie MsZ.  

 

Vyhodnotenie letnej sezóny 2023 na letnom kúpalisku Strážske MsZ zobralo na vedomie. 

 

-pri Brekove pri ceste po krajniciach stojí pri návalových dažďoch voda, je potrebné to 

vyčistiť. 
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Uvedenú cestu má v správe a údržbu KSK. Po dohode s mestom boli odstránené náletové 

dreviny, čím sa spriechodnili prietoky vody do priľahlej rigoly. 

– nezabudnúť vyrúbať 3 kusy vyschnutých stromov na starom sídlisku. 

Boli vyrúbané 2 stromy, podľa riaditeľa MsPS je potrebné vyrúbať ďalšie dva suché stromy, 

stretlo sa to s nevôľou občanov sídliska. Stav stromov v meste budeme analyzovať v priebehu 

nasledujúceho obdobia, je potrebné pozrieť ich detailne, aby neohrozovali občanov 

a majetok, bude vypracovaný plán výsadby v meste. 

 

Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ zobralo MsZ na vedomie. 

 

K bodu č. 6: Informácia o hospodárskom výsledku MsPS mesta Strážske k 30.09.2023 

   

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár. 

MUDr. Dana Jurečková, PhD. poukázala na to, že aj napriek tomu, že v hlavnej činnosti 

a taktiež aj v podnikateľskej činnosti dosiahol MsPS zisk, športové zariadenia vykazujú stratu. 

Je potrebné nájsť riešenie, aby sa strata znížila, napr. tým, že sa zatraktívnia športové 

zariadenia.  

Ing. Fedorko, riaditeľ MsPS konštatoval, že negatívny výsledok najviac ovplyvnili energie. Je  

nutné nájsť spôsob, ako ich ušetriť, napr. inštalovaním fotovoltických panelov. 

P. Kusý – vzhľadom k tomu, že prevádzkovanie bufetu v kolkárni bolo minulý rok 

nerentabilné, jedným z opatrení na šetrenie nákladov bude zatvorenie bufetu počas zimných 

mesiacov až do začiatku letných mesiacov. 

Primátor informoval, že mestu bol schválený projekt na výstavbu detského ihriska „Rodinka“, 

ktoré zatraktívni mestské kúpalisko a pritiahne návštevníkov. Budú ho môcť využívať nielen 

návštevníci kúpaliska, ale aj ostatní občania v čase od mája do septembra, nielen počas letnej 

sezóny. 

P. Baánová upozornila na chybný, nepresný údaj v tomto materiáli, požadovala, aby na 

zasadnutie MsZ boli predkladané správne údaje. 

 

MsZ zobralo na vedomie Informáciu o hospodárskom výsledku MsPS mesta Strážske 

k 30.09.2023. 

 

 

 



- 9 - 

K bodu č. 7: Návrh na III. zmenu rozpočtu mesta rozpočtovým opatrením č. 3/2023  

   

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor informoval, že týmto návrhom sa 

poslanci zaoberali na pracovnej porade. 

Ing. Drutár, predseda finančnej komisie – finančná komisia odporúča predložený návrh na  

III. zmenu rozpočtu schváliť. 

Na otázky a pripomienky PaedDr. Dzurillovej a PaedDr. Matuchovej podrobne odpovedala 

Ing. Lecáková, vedúca ekonomického oddelenia.  

 

MsZ schvaľuje:  

V súlade s ods. 2 písmenom a), b), c) § 14 Zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 3. zmenu rozpočtu mesta 

rozpočtovým opatrením č. 3/2023 

a) povolené prekročenie výdavkov pri dosiahnutí vyšších príjmov a to o 359 536 €  

b) presun rozpočtových prostriedkov na podpoložkách rozpočtu uvedených 

v prílohách bez celkovej zmeny príjmov a výdavkov upravených v bode a) 

Rozpočet po navrhovanej zmene ako vyrovnaný. 

Príjmy vo výške:   8 418 907,87 €  

Výdavky vo výške  8 418 907,87 € 

Príjmy: 

Bežný rozpočet    5 276 147,59 € 

Kapitálový rozpočet     753 086,00 € 

Finančné operácie  2 389 674,28 € 

Rozpočet mesta    8 418 907,87 € 

Výdavky: 

Bežný rozpočet   5 274 867,87 € 

Kapitálový rozpočet             3 042 862,00 € 

Finančné operácie     101 178,00 € 

Rozpočet mesta   8 418 907,87 € 

 

Hlasovanie: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  
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K bodu č. 8: Návrh VZN č. ../2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor informoval o navrhovaných 

zmenách v uvedenom VZN nasledovne.  

§ 2 ods. 1 1.1 pre poplatníka fyzickú osobu: 

a)za nakladanie s komunálnymi odpadmi za osobu a kalendárny deň z 0,06850 € na 0,08220 € 

(z 25 € na 30 €)  

b) za nakladanie s drobnými stavebnými odpadmi bez obsahu škodlivín z 0,015 €/kg na  

0,030 €/kg  

1.2 pre poplatníka – právnickú osobu a podnikateľa 

a) pre zbernú nádobu s objemom 110 litrov z 0,02074 €/l na 0,02273 €/l  

b) pre zbernú nádobu s objemom 120 litrov z 0,01934 €/l na 0,02084 €/l 

c) pre zbernú nádobu s objemom 1100 litrov z 0,01105 €/l na 0,0,01137 €/l  

 

V odseku 2 druhá odrážka a v odseku 3 písm. c) sa dopĺňa slovo „nevážený“ množstvový zber. 

V odseku 9 sa dopĺňa „fotokópia“ rozhodnutia, vo vete - Doklady zo zahraničia musia byť 

preložené „(okrem dokladu vystaveného v českom jazyku a viacjazyčného štandardného 

formulára – potvrdenie o pobyte platné pre EÚ).“ Doplnenie vety v oznámení poplatkovej 

povinnosti „V prípade zmeny v oznámení poplatkovej povinnosti jej dôvod“. Zmena textu v 

žiadosti o vrátenie preplatku/pomernej časti podľa potrieb referenta 

 

Dňa 06.12.2023 bola doručená pripomienka od poslankyne D. Baánovej, ktorá navrhuje znížiť 

poplatok za komunálny odpad pre poplatníka – fyzickú osobu, ktorá k 01.01.kalendárneho roka 

dosiahne vek 65 rokov a viac a to bez potreby žiadať o jeho zníženie. Keďže tento návrh nebol 

odôvodnený, nebolo možné pripomienku vyhodnotiť. 

Mgr. Škutka, hlavný kontrolór – pripomienku sme vyhodnotili s tým, že nám chýba 

zdôvodnenie. Rokovací poriadok a zákon o xx vecí verejných uvádza, že v pripomienke možno 

v určenej lehote navrhnúť nový text alebo odporučiť úpravu textu, zmenu, doplnenie, 

vypustenie alebo spresnenie pôvodného textu. Na ostatné sa nemusí prihliadať a to najmä 

vtedy, ak nie sú zdôvodnené. A vo Vašej pripomienke chýba zdôvodnenie. 

P. Duncová, referent správy daní a poplatkov - v dôvodovej správe, ktorú ste obdržali, bol 

uvedený dôvod, prečo navrhujeme zvýšenie poplatku. Nie je to tak, že my ako mesto chceme 

zdvihnúť poplatky, ale tým dôvodom sú analýzy. Taktiež správa obsahuje aj zdôvodnenie, 

prečo sme všetko ostatné nechali v rovnakej výške, keďže je zlá finančná situácia občanov 

apod., lebo mesto doteraz každému občanovi prispievalo. Náš návrh je 30 Eur. Pripomienkovať 

to bude možné až po zasadnutí MsZ v určených lehotách.  
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P. Baánová – rozprávali sme sa aj predtým o tejto požiadavke dookola a nepochopila som 

z toho vôbec, že mám uviesť dôvod. Veď aj teraz na zasadnutí MsZ môžeme podať nejaký 

návrh a budeme o ňom diskutovať a hlasovať.  

PaedDr. Dzurillová - je to výsmech poslancovi, pretože sme o tom diskutovali už v minulosti, 

mali sme dosť času na to, aby sme boli upozornení, že chýba zdôvodnenie. Mali sme poradu 

a nikto nič nepovedal. A teraz až na zasadnutí MsZ sa dozvieme, že kvôli chýbajúcemu 

zdôvodneniu nie je možné o pripomienke hlasovať.  

MUDr. Jurečková, PhD. – komisia sociálnej pomoci a zdravotníctva prerokovala uvedenú 

požiadavku, referentka presne povedala to, čo aj teraz, argumentovalo sa aj tým, že by išlo  

približne o 4-5000 Eur. Bolo tam spomenuté aj to, že dôchodcovia majú už nejaké úľavy, ale 

napriek tomu bol výsledok taký, že komisia odporúča tento návrh poslankyne schváliť.  

Pán kontrolór v tomto smere by som sa zastala pani poslankyne, lebo sme už teraz asi prešvihli 

ten čas. Nebolo možné tomuto predísť? Nemohli ste vopred upozorniť? Pani referentka 

dodržiava zákon a ovláda nejaké formuly. Ale, keďže Vy ovládate tieto právne predpisy, 

nemohli ste nás upozorniť, že pripomienka bola procedurálne nesprávne predložená? Či nebolo 

možné z Vašej strany povedať, že aby bola pripomienka správne podaná, pani poslankyňa 

doplňte tam túto vetu? Aby sa tomuto predišlo. 

PaedDr. Dzurillová – keď sme niekedy pripomienkovali ohľadom VZN poplatok za MŠ, 

konkrétna referentka MsÚ ma upozornila, že chýba to a to. Nikdy ma nekontaktoval kontrolór 

mesta. Stretnutie sociálnej komisie bolo 30. novembra 2023, prešlo to komisiou.  

Ing. Fedorko, riaditeľ MsPS  - p. Duncová vychádzala z analýzy. V tom čase som ešte nemal 

ďalšie informácie, o ktorých ešte neviete. Minulý týždeň som mal rokovanie s firmou KOSIT, 

s ktorou máme objednávku ešte do februára 2024. Vďaka pánovi primátorovi ostanú ceny do 

februára budúceho roku rovnaké. Firma KOSIT predložila cenu o 100 % vyššiu, 60 Eur bez 

DPH za tonu odpadu. Ak sa nepodarí vyrokovať cenu rovnakú ako máme teraz, t. j. 36 Eur bez 

DPH, robíme pre mesto za režijné náklady. Tu naozaj nie je priestor rozmýšľať ešte o nejakom 

znížení pre občanov vo veku 65 rokov.  

Ing. Drutár – zaujímalo by ma kto má všetky tie skládky, či to nie je firma KOSIT a nemá to 

ako monopol a teraz vypaľujú všetkých naokolo. Ale to je asi na inú debatu.  

Ing. Drutár, predseda finančnej komisie – komisia sa zaoberala problémom rozsiahle spolu 

s výkladom pani Duncovej. Treba podotknúť čo tu už aj zaznelo, že náklad na komunálny 

odpad na obyvateľa je 39,29 Eur, takže  pri poplatku 30 Eur na občana bude stále mesto dotovať 

9,29 EUR. Komisia odporúča predložený návrh schváliť.  
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MsZ sa uznieslo na 

VZN č. 1/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

Hlasovanie: ZA: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko,  

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Proti: Danka Baánová, Neprítomný: Peter Malík  

 

K bodu č. 9: Návrh VZN č. ../2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

a žiaka škôl a školských zariadení zriadených na území mesta Strážske na rok 2024 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor informoval, že k predloženému 

návrhu neboli doručené v zákonnej lehote žiadne pripomienky.  

 

PhDr. Jurečková, referent kultúry, športu a školstva informovala, že od 01.09.2023 na základne 

schválenia zákona nemusí mesto vydávať uvedené VZN. Ale, aby bol prehľad o financiách pre 

školy a školské zariadenia, bol vypracovaný uvedený návrh VZN s tým, že mesto vždy 

poskytuje viac ako 40 % z podielových daní, na rok 2024 mesto poskytne školám a školských 

zariadeniam 43,04 % z podielových daní. 

PaedDr. Matuchová poukázala na to, že nebola vypracovaná dôvodová správa, ktorá by 

podrobne informovala o požiadavkách škôl a školských zariadení, nebol vypracovaný prehľad 

poskytnutej výške finančných prostriedkov z minulého roka. PaedDr. Matuchová mala 

obsiahly podrobný komentár s tým, že informácia z mesta je, že školy odovzdali požadovaný 

rozpočet na rok 2024, so školami sa mesto dohodlo, stretnutie so školami a zástupcami mesta 

k rozpočtu nebolo zrealizované, žiadna škola ani CVČ návrh VZN o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na dieťa/žiaka nepripomienkoval. Nespokojnosť vyjadrila ZŠ a MŠ. Mesto 

išlo podľa požiadaviek škôl, podľa kľúča, že  ak v roku 2023 mala škola určitú sumu, ktorá jej 

postačovala, tak na rok 2024 rátali s 10% navýšením, v tabuľke vo VZN nie sú zohľadnené 

vlastné zdroje. Informácia  mesta, že poskytnutá suma na rok 2024 predstavuje 43,04% z PD 

v roku 2023. Mesto postupovalo podľa požiadaviek škôl, podľa kľúča, že  ak v roku 2023 mala 

škola určitú sumu, ktorá jej postačovala, tak na rok 2024 rátali s 10% navýšením, v tabuľke vo 

VZN nie sú zohľadnené vlastné zdroje. Nie je mi jasné, akým kľúčom mesto určuje 

navyšovanie finančných prostriedkov jednotlivým školám. Či je navyšovanie celkovej sumy 

z roku 2023 ako je uvedené v tabuľke, alebo iba navýšenie 10% na mzdy ako sme dostali 

informáciu na komisii, preto sa k návrhu VZN nevyjadrili. Ak sú školy s návrhom VZN 

spokojné, nemám pripomienky. Po telefonickom kontakte so školami uvedená suma vo VZN 

nepostačuje pre ŠKD – chýba iba na pokrytie miezd 5 000 - 6 000 € a MŠ – 20 000 €. ZUŠ je 



- 13 - 

so sumou spokojná, CVČ je tiež so sumou spokojné. Ak finančné prostriedky nebudú 

postačovať, budú žiadať v priebehu roka navýšenie. 

PhDr. Jurečková, referent kultúry, športu a školstva - nikdy nebol problém s navrhovanou 

tabuľkou, existuje smernica, kde sú koeficienty a na základe koeficientov je rozdelená výška 

finančných prostriedkov pre školy a školské zariadenia. 

Ing. Drutár – na budúce predložiť prehľad z minulého roka na porovnanie. 

 

MsZ sa uznieslo:  

Na VZN č. 2/2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a školských 

zariadení zriadených na území mesta Strážske na rok 2024. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam 

Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Zdržal sa: PaedDr. Eva Matuchová, Neprítomný: Peter 

Malík  

 

K bodu č. 10 a č. 11: Návrh rozpočtu mesta Strážske na roky 2024 – 2026 a Odborné 

stanovisko hlavného kontrolóra mesta Strážske k Návrhu rozpočtu mesta Strážske na 

rok 2024 a na roky 2025-2026 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor informoval, že k predloženému 

návrhu neboli doručené v zákonnej lehote žiadne pripomienky.  

 

Mgr. Škutka, hlavný kontrolór predložil Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu 

rozpočtu mesta Strážske na rok 2024 a na roky 2025 – 2026. Na základe uvedených skutočností 

odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Strážskom predložený návrh rozpočtu mesta na rok 2024 

schváliť a rozpočet na roky 2025 a 2026 odporúča zobrať na vedomie. 

 

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu rozpočtu mesta Strážske na rok 2024 a na 

roky 2025 – 2026 MsZ zobralo na vedomie. 

 

Ing. Drutár, predseda finančnej komisie – Návrh rozpočtu v roku 2024 odzrkadľuje základné 

potreby mesta v oblasti prevádzkových nákladov, na zabezpečenie plynulého chodu všetkých 

prevádzok mesta, za účelom zabezpečiť kvalitné poskytovanie služieb pre občanov. Návrh 

rozpočtu pre  rok 2024 až na niektoré menšie odchýlky,  je na úrovni roku 2023 tak v príjmovej, 

ako aj vo výdavkovej časti rozpočtu. Komisia odporúča návrh rozpočtu schváliť. 
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P Baánová, PaedDr. Dzurillová a PaedDr. Matuchová predložili pripomienky a požadovali 

doplniť podrobné informácie k položkám rozpočtu mesta. 

Ing. Lecáková, vedúca ekonomického oddelenia poskytla podrobné informácie k ich 

pripomienkam  a otázkam ohľadom položiek rozpočtu mesta. 

Ing. Fedorko, riaditeľ MsPS doplnil ďalšie požadované informácie ohľadom položiek. 

 

Rozpočet mesta Strážske na roky 2025 – 2026 ako vyrovnaný v príjmovej a výdavkovej časti 

rozpočtu MsZ zobralo na vedomie. 

 

MsZ schvaľuje: 

Rozpočet Mesta Strážske na rok 2024 ako vyrovnaný v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu 

vo výške 4 964 401,00 € 

Bežný rozpočet:     

Príjmová časť rozpočtu              4 964 401,00 € 

Výdavková časť rozpočtu               4 774 201,00 € 

Prebytok bežného rozpočtu      190 200,00 € 

 

Kapitálový rozpočet:   

Príjmová časť rozpočtu                 0 € 

Výdavková časť rozpočtu                    0 € 

Schodok kapitálového rozpočtu                 0 € 

Finančné operácie:   

Príjmová časť rozpočtu                           0 € 

Výdavková časť rozpočtu                   190 200,00 € 

Schodok finančné operácie                - 190 200,00 € 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

K bodu č. 12: Miestne občianske a preventívne služby v meste Strážske 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor predložil návrh na schválenie. 
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MsZ poveruje: 

Primátora mesta k uzatvoreniu a podpísaniu Zmluvy o poskytnutí NFP pre projekt „Miestne 

občianske a preventívne služby v meste Strážske“ vrátane prípadných dodatkov. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

K bodu č. 13: Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Strážske 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár.  

 

P. Baánová, predsedníčka obchodno-podnikateľskej komisie - komisia prerokovala nové 

zásady po častiach aj v nadväznosti na úpravu zákona o majetku obcí. Prešli sme všetky formy 

prevodu majetku a taktiež aj prenájmu, kritéria prebytočného a neupotrebiteľného majetku, 

verejno-obchodnú súťaž, správu majetku atď. Komisia prejednávala aj novú kompetenciu 

primátora mesta - schvaľovanie zmlúv, ak úhrn súm nájomného počas celej doby nájmu 

nepresiahne 20 000 Eur vrátane, s podmienkou prenájmu za trhovú cenu, ktorá sa určuje 

znaleckým posudkom alebo potvrdením z realitnej kancelárie. Komisia má za to, že by 

poslancom odpadla veľká časť schvaľovania prenájmov nebytových priestorov a navrhuje 

upraviť sumu na 10 000 Eur vrátane. Následne navrhuje dať do zásad: „Pri využití tejto 

kompetencie je primátor mesta povinný informovať mestské zastupiteľstvo o schválených 

prenájmoch (osoba nájomcu, predmet nájmu, doba nájmu, suma prenájmu). Komisia navrhuje 

schváliť zásady s vyššie uvedenými pripomienkami. 

Ing. Drutár, predseda finančnej komisie – komisia nemá pripomienky, odporúča schváliť 

 

Hlasovanie za návrh mesta - ak úhrn súm nájomného počas celej doby nájmu nepresiahne  

sumu 20 000 Eur: 

Hlasovanie: ZA: MUDr. Dana Jurečková, PhD., Zdržal sa: Jozef Meňovčík, Proti: Danka 

Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, Miroslav Kusý, 

PaedDr. Eva Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor,  

Neprítomný: Peter Malík  

 

Hlasovaním poslancov nebol návrh mesta schválený. 
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Hlasovanie za návrh obchodno-podnikateľskej komisie – ak úhrn súm nájomného počas celej 

doby nájmu nepresiahne 10 000 Eur: 

ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, 

Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., 

Vladimír Šandor, Zdržal sa: MUDr. Dana Jurečková, PhD., Neprítomný: Peter Malík  

 

MsZ schvaľuje: 

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Strážske so zmenou. 

ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, 

Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., 

Vladimír Šandor, Zdržal sa: MUDr. Dana Jurečková, PhD., Neprítomný: Peter Malík  

 

K bodu č. 14: Zriadenie vecného bremena v prospech VSD „Strážske, ul. Družstevná – 

úprava NN a DP“ 

 

Mesto Strážske vydalo spoločnosti VSD, a. s  rozhodnutie, ktoré povoľuje užívanie stavby. 

Jedná sa o vecné bremeno na stavbe, ktorá už bola zrealizovaná. Aby bolo možné vypracovať 

zmluvu o budúcej zmluve, je potrebné schváliť zriadenie vecného bremena nasledovne: 

 

MsZ schvaľuje: 

a) Zriadenie „Vecného bremena in personam  v prospech oprávneného z vecného bremena - 

Východoslovenská distribučná, a. s., Mlynská 31,04291 Košice, IČO 36599361, povinnosť 

strpieť umiestnenie elektro-energetického zariadenia   na  parcelách C KN č. 286/2, C KN č. 

287, C KN č. 288, C KN č. 405/1, C KN č. 414/1, C KN č. 417/1, C KN č. 417/2, C KN č. 438/1, 

C KN č. 464/2 ,katastrálne územie Strážske , obec Strážske, okres Michalovce vedené na LV č. 

1236 a E KN č. 1679, katastrálne územie Strážske , obec Strážske, okres Michalovce vedenú 

na  LV č. 1765 v rozsahu Geometrického plánu, úradne overeného príslušným katastrálnym 

odborom pod č. G1 491/2023, vyhotovenom spol. HRDLIČKA-SLOVAKIA s.r.o., IČO 

36579009, autorizačne overenom Ing. Vladimírou Szabó Ječná, dňa 03.08.2023  a súhlas so 

zmluvou o zriadení vecného bremena č. 7115202301 medzi povinnou z vecného bremena – 

Mesto Strážske  a oprávneným z vecného bremena Východoslovenská distribučná, a. s., so 

sídlom Mlynská 31, 042 91 Košice, IČO: 36599361 

b) cenu za zriadenie vecného bremena  14 271,99 €  

c)  zriadenie vecného bremena na  dobu neurčitú.  
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Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

K bodu č. 15: Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Strážske na  

I. polrok 2024 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Úvodný komentár mal primátor. 

 

MsZ schvaľuje: 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Strážske na 1. polrok 2024. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

MsZ poveruje: 

Hlavného kontrolóra mesta Strážske na výkon kontrolnej činnosti od 01.01.2024 – 30.06.2024 

v súlade so schváleným Plánom kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

K bodu č. 16: Návrh textu do kroniky mesta za rok 2022 

 

Primátor informoval, že obsiahly písomný materiál bol poslancom doručený do pracovných 

emailových schránok. 

 

MsZ schvaľuje: 

Text do kroniky mesta Strážske za rok 2022. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  
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K bodu č. 17: Predpokladané termíny zasadnutí MsZ a plánovaný program na I. polrok 

2024 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor informoval, že bola zohľadnená 

požiadavka poslancov ohľadom času konania zasadnutí MsZ. Začiatok zasadnutia MsZ sa 

presúva z 13.00 hod. na 15.00 hod. 

 

Predpokladané termíny zasadnutí MsZ a plánovaný program na I. polrok 2024 MsZ zobralo 

na vedomie. 

 

K bodu č. 18: Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti k 14.12.2023 

 

Obsiahla správa hlavného kontrolóra bola poslancom doručená do pracovných emailových 

schránok. 

 

Správu hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti k 14.12.2023 MsZ zobralo na vedomie. 

 

 

K bodu č. 19: Informácie zo zasadnutí komisií  

 

Komisia výstavby a ÚP – informoval Ing. Olbricht, PhD. 

 

Žiadosť o súhlas k vjazdu na pozemok registra CKN p. č. 492/2 , LV č. 1548, k. ú. Strážske 

a žiadosť o rekonštrukciu  priľahlej komunikácie - komisia neodporúča z dôvodu výstavby 

Operačného strediska záchrannej zdravotnej služby na susednej parcele. 

Opravy a údržby komunikácií v meste - návrh komisie naplánovať obhliadku miestnych 

komunikácii za účasti poslancov a členov stavebnej komisie v termíne 3-4/2024 za účelom 

zostavenia zoznam ulíc podľa stavu komunikácií. 

Vysporiadanie ul. Za záhradami - je potrebné schváliť odkúpenie pozemkov z dôvodu 

dokončenia ulice Za Záhradami. 

 

MsZ schvaľuje: 

Odkúpenie pozemku registra KNC parcela číslo 1419/12 druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere 18 m2, katastrálne územie Strážske, okres Michalovce, ktorý bol vytvorený 

na základe geometrického plánu č. 14296985-53/2022, číslo overenia G1-475/2022, ktorý 

vyhotovil Ján Mašlej  GEOS & GM geodetická firma, Pod lesom č.14, 066 01 Humenné, z 
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pôvodného pozemku registra KNE parcela číslo 1388/1 druh pozemku orná pôda o výmere  

335 m2, katastrálne územie Strážske, okres Michalovce, nehnuteľnosť vedená na LV č.2561, 

ktorého vlastníkom je Daniela Krámová rod. Sceranková nar. 08.11.1967, bytom Nová 

673/17A, 072 22 Strážske pod B1 v podiele 1/2 a Lucia Krámová rod. Krámová nar. 

29.07.1996, bytom Nová 673/17A, 072 22 Strážske pod B2 v podiele 1/2. Kúpna cena je 

stanovená na základe znaleckého posudku č.09/2022 vypracovaného Ing. Ľubomírom Kovaľom 

ev. č. znalca 911773, t. j. 18 m2 x 1/2 (podiel na LV) x 14,32 €/m2 = 128,88 € pre Daniela 

Krámová a 128,88 € pre Lucia Krámová. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

MsZ schvaľuje: 

Odkúpenie pozemku registra KNC parcela číslo 1419/14 druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere 19 m2, katastrálne územie Strážske, okres Michalovce, ktorý bol vytvorený 

na základe geometrického plánu č. 14296985-53/2022, číslo overenia G1-475/2022, ktorý 

vyhotovil Ján Mašlej  GEOS & GM geodetická firma, Pod lesom č.14, 066 01 Humenné, z 

pôvodného pozemku registra KNE parcela číslo 1389/1 druh pozemku orná pôda o výmere  

304 m2, katastrálne územie Strážske, okres Michalovce, nehnuteľnosť vedená na LV č.2562, 

ktorého vlastníkom je Daniela Krámová rod. Sceranková nar. 08.11.1967, bytom Nová 

673/17A, 072 22 Strážske pod B1 v podiele 1/2 a Katarína Krámová rod. Krámová nar. 

12.06.2000, bytom Nová 673/17A, 072 22 Strážske pod B2 v podiele 1/2. Kúpna cena je 

stanovená na základe znaleckého posudku č.09/2022 vypracovaného Ing. Ľubomírom Kovaľom 

ev. č. znalca 911773, t. j. 19 m2 x 1/2 (podiel na LV) x 14,32 €/m2 = 136,04 € pre Daniela 

Krámová a 136,04 € pre Katarína Krámová. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

MsZ schvaľuje: 

Odkúpenie pozemku registra KNC parcela číslo 1419/11 druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere 29 m2, katastrálne územie Strážske, okres Michalovce, ktorý bol vytvorený 

na základe geometrického plánu č. 14296985-53/2022, číslo overenia G1-475/2022, ktorý 

vyhotovil Ján Mašlej  GEOS & GM geodetická firma, Pod lesom č.14, 066 01 Humenné, z 
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pôvodného pozemku registra KNE parcela číslo 203/1 druh pozemku záhrada o výmere 29 m2, 

katastrálne územie Strážske, okres Michalovce, nehnuteľnosť vedená na LV č.1812, ktorého 

vlastníkom je Františka Bačová rod. Kappová nar. 18.08.1977, bytom Obchodná 252, 072 22 

Strážske pod B3 v podiele 5/36.  Kúpna cena je stanovená na základe znaleckého posudku 

č.09/2022 vypracovaného Ing. Ľubomírom Kovaľom ev. č. znalca 911773, t. j. 29 m2 (výmera) 

x 5/36 (podiel na LV) x 14,32 €/m2 = 57,68 €. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

MsZ schvaľuje: 

Odkúpenie pozemku registra KNC parcela číslo 1419/11 druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere 29 m2, katastrálne územie Strážske, okres Michalovce, ktorý bol vytvorený 

na základe geometrického plánu č. 14296985-53/2022, číslo overenia G1-475/2022, ktorý 

vyhotovil Ján Mašlej  GEOS & GM geodetická firma, Pod lesom č.14, 066 01 Humenné, z 

pôvodného pozemku registra KNE parcela číslo 203/1 druh pozemku záhrada o výmere 29 m2, 

katastrálne územie Strážske, okres Michalovce, nehnuteľnosť vedená na LV č.1812, ktorého 

vlastníkom je Katarína Hrubovčáková rod. Kappová nar. 30.12.1979, bytom Mierová 628/77, 

072 22 Strážske pod B4 v podiele 5/36. Kúpna cena je stanovená na základe znaleckého 

posudku č.09/2022 vypracovaného Ing. Ľubomírom Kovaľom ev. č. znalca 911773, t. j. 29 m2 

(výmera) x 5/36 (podiel na LV) x 14,32 €/m2 = 57,68 €. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

MsZ schvaľuje: 

Odkúpenie pozemku registra KNC parcela číslo 1419/11 druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere 29 m2, katastrálne územie Strážske, okres Michalovce, ktorý bol vytvorený 

na základe geometrického plánu č. 14296985-53/2022, číslo overenia G1-475/2022, ktorý 

vyhotovil Ján Mašlej GEOS & GM geodetická firma, Pod lesom č.14, 066 01 Humenné, z 

pôvodného pozemku registra KNE parcela číslo 203/1 druh pozemku záhrada o výmere 29 m2, 

katastrálne územie Strážske, okres Michalovce, nehnuteľnosť vedená na LV č.1812, ktorého 

vlastníkom je Ladislav Grigeľ rod. Grigeľ nar.14.07.1937, bytom Za záhradami 110/5, 072 22 

Strážske pod B5 v podiele 10/36. Kúpna cena je stanovená na základe znaleckého posudku 
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č.09/2022 vypracovaného Ing. Ľubomírom Kovaľom ev. č. znalca 911773, t. j. 29 m2 x 10/36 

(podiel na LV) x 14,32 €/m2 = 115,36 €. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

MsZ schvaľuje: 

Odkúpenie pozemku registra KNC parcela číslo 1419/13 druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere 25 m2, katastrálne územie Strážske, okres Michalovce, ktorý bol vytvorený 

na základe geometrického plánu č. 14296985-53/2022, číslo overenia G1-475/2022, ktorý bol 

vytvorený na základe geometrického plánu č. 14296985-53/2022, číslo overenia G1-475/22, 

ktorý vyhotovil Ján Mašlej  GEOS&GM geodetická firma, Pod lesom č.14, 066 01 Humenné, 

z pôvodného pozemku registra KNE parcela číslo 1388/2 druh pozemku orná pôda o výmere 

456 m2, katastrálne územie Strážske, okres Michalovce, nehnuteľnosť vedená na LV č.428, 

ktorého vlastníkom je Dagmar Becková rod. Gulová nar. 06.05.1967, bytom Nánanska cesta 

1456/64, Štúrovo pod B1 v podiele 2/24. Kúpna cena je stanovená na základe znaleckého 

posudku č.09/2022 vypracovaného Ing. Ľubomírom Kovaľom ev. č. znalca 911773, t. j. 25 m2 

x 2/24 (podiel na LV) x 14,32 €/m2  = 29,83 €. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

MsZ schvaľuje: 

Odkúpenie pozemku registra KNC parcela číslo 1419/13 druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere 25 m2, katastrálne územie Strážske, okres Michalovce, ktorý bol vytvorený 

na základe geometrického plánu č. 14296985-53/2022, číslo overenia G1-475/2022, ktorý bol 

vytvorený na základe geometrického plánu č. 14296985-53/2022, číslo overenia G1-475/22, 

ktorý vyhotovil Ján Mašlej GEOS & GM geodetická firma, Pod lesom č.14, 066 01 Humenné, 

z pôvodného pozemku registra KNE parcela číslo 1388/2 druh pozemku orná pôda o výmere 

456 m2, katastrálne územie Strážske, okres Michalovce, nehnuteľnosť vedená na LV č.428, 

ktorého vlastníkom je Peter Petruš rod. Petruš nar. 05.12.1988, bytom Mierová 1920/82,  

066 01 Humenné pod B2 v podiele 1/6 a pod B7 v podiele 1/24. Kúpna cena je stanovená na 

základe znaleckého posudku č.09/2022 vypracovaného Ing. Ľubomírom Kovaľom ev. č. znalca 

911773, t. j. 25 m2 x 1/6+1/24 (podiel na LV) x 14,32 €/m2  = 74,58 €. 
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Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

MsZ schvaľuje: 

Odkúpenie pozemku registra KNC parcela číslo 1419/13 druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere 25 m2, katastrálne územie Strážske, okres Michalovce, ktorý bol vytvorený 

na základe geometrického plánu č. 14296985-53/2022, číslo overenia G1-475/2022, ktorý bol 

vytvorený na základe geometrického plánu č. 14296985-53/2022, číslo overenia G1-475/22, 

ktorý vyhotovil Ján Mašlej  GEOS & GM geodetická firma, Pod lesom č.14, 066 01 Humenné, 

z pôvodného pozemku registra KNE parcela číslo 1388/2 druh pozemku orná pôda o výmere 

456 m2, katastrálne územie Strážske, okres Michalovce, nehnuteľnosť vedená na LV č.428, 

ktorého vlastníkom je Ing. Eva Frdlíková rod. Slepáková nar. 28.11.1961, bytom Košická 

2503/6, 066 01 Humenné pod B5 v podiele 1/6. Kúpna cena je stanovená na základe znaleckého 

posudku č.09/2022 vypracovaného Ing. Ľubomírom Kovaľom ev. č. znalca 911773, t. j. 25 m2 

x 1/6 (podiel na LV) x 14,32 €/m2  = 59,67 €. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík 

 

MsZ schvaľuje:  

Odkúpenie pozemku registra KNC parcela číslo 1419/13 druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere 25 m2, katastrálne územie Strážske, okres Michalovce, ktorý bol vytvorený 

na základe geometrického plánu č. 14296985-53/2022, číslo overenia G1-475/2022, ktorý 

vyhotovil Ján Mašlej  GEOS & GM geodetická firma, Pod lesom č.14, 066 01 Humenné, z 

pôvodného pozemku registra KNE parcela číslo 1388/2 druh pozemku orná pôda o výmere  

456 m2, katastrálne územie Strážske, okres Michalovce, nehnuteľnosť vedená na LV č.428, 

ktorého vlastníkom je Marián Bajcura rod. Bajcura nar. 23.07.1967, bytom Košická 2504/11, 

066 01 Humenné pod B6 v podiele 1/6. Kúpna cena je stanovená na základe znaleckého 

posudku č.09/2022 vypracovaného Ing. Ľubomírom Kovaľom ev. č. znalca 911773, t. j. 25 m2 

x 1/6 (podiel na LV) x 14,32 €/m2  = 59,67 €. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  
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MsZ schvaľuje: 

Odkúpenie pozemku registra KNC parcela číslo 1419/13 druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere 25 m2, katastrálne územie Strážske, okres Michalovce, ktorý bol vytvorený 

na základe geometrického plánu č. 14296985-53/2022, číslo overenia G1-475/2022, ktorý 

vyhotovil Ján Mašlej GEOS&GM geodetická firma, Pod lesom č.14, 066 01 Humenné, z 

pôvodného pozemku registra KNE parcela číslo 1388/2 druh pozemku orná pôda o výmere  

456 m2, katastrálne územie Strážske, okres Michalovce, nehnuteľnosť vedená na LV č.428, 

ktorého vlastníkom je Ján Šarga rod. Šarga nar. 20.02.1995, bytom Mierová 1920/82, 066 01 

Humenné pod B8 v podiele 1/24. Kúpna cena je stanovená na základe znaleckého posudku 

č.09/2022 vypracovaného Ing. Ľubomírom Kovaľom ev. č. znalca 911773, t. j. 25 m2 x 1/24 

(podiel na LV) x 14,32 €/m2  = 14,92 €. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

Zápis z komisie výstavby a ÚP je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 

 

Finančná komisia – informoval Ing. Drutár 

Všetky body už boli prejednané na dnešnom zasadnutí MsZ. 

Zápis z finančnej komisie je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 

 

Vyraďovacia komisia – informoval p. Šandor 

 

Vyradenie budovy Kotolňa sídlisko Strážske – sklad: budova je v zlom technickom stave, 

k vyraďovaciemu konaniu bol predložený statický posudok znalca. Statik z dôvodu 

havarijného stavbu navrhol budovy odstrániť. Bol určený aj technologický postup búracích 

prác a spôsob naloženia s odpadom. Komisia odporúča stavbu odstrániť podľa platných 

právnych predpisov, v zmysle stavebného zákona a statického posudku. Uvedené zodpovedá 

Rozhodnutiu o odstránení stavby.  

P. Baánová, predsedníčka obchodno-podnikateľskej komisie - neupotrebiteľný majetok – časť 

kotolne – na túto budovu bol vypracovaný statický posudok, ktorý navrhuje budovu na 

likvidáciu. Stanovisko komisie: Komisia odporúča uvedenú nehnuteľnosť schváliť ako 

neupotrebiteľný majetok.  
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MsZ schvaľuje: 

Stavbu „Kotolňa sklad“ postavenú na parcele registra „C“, p. č. 411/10, súp. číslo 507/2A, 

katastrálne územie Strážske v zmysle statického posudku zo dňa 12.06.2023 vypracovaného 

Ing. Petrom Hilčanským ako neupotrebiteľný majetok Mesta Strážske.  

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

Vyradenie technológie z mestskej kotolne, ktorá je v prenájme firmy KOOR Východ, s.r.o. na 

základe žiadosti firmy KOOR Východ z dôvodu, že uvedený majetok je prebytočný 

a nefunkčný, má cenu šrotu a spoločnosť tento majetok nevyužíva. Komisia odporúča vyradiť 

uvedený majetok, je potrebné určiť postup likvidácie danej technológie z časového hľadiska 

a z hľadiska platnej legislatívy pri nakladaní s odpadom. 

 

P. Baánová, predsedníčka obchodno-podnikateľskej komisie - stanovisko Mesta Strážske: pre 

mesto je tento majetok prebytočný, neplánuje do neho investovať a nemá s ním žiadne zámery. 

Navrhuje odpredaj tejto nehnuteľnosti formou verejnej obchodnej súťaže so špecifikáciou na 

konkrétny účel – záhradkárske potreby, farby-laky, predaj spojovacieho materiálu, do zmluvy 

o prevode špecifikovať túto podmienku. V prípade nedodržania podmienky umožniť zmluvu 

vypovedať – napadnúť. Na komisii k tomuto zámeru bolo diskusia. Komisia na svojom výjazde 

04.12.2023 sa bola pozrieť na uvedenú nehnuteľnosť. Jedným z názorov bolo zbúrať stavbu 

a pozemok využiť na parkovisko. Nakoniec sa však komisia zhodla na nasledujúcom 

stanovisku. Stanovisko komisie: Uvedenú nehnuteľnosť odporúčame schváliť ako prebytočný 

majetok a odpredať formou verejnej obchodnej súťaže bez špecifikácie účelu, na ktorú bude 

využívaná. V prípade neúspešnosti súťaže navrhujeme sa zaoberať zbúraním stavby. 

 

MsZ schvaľuje:  

Stavbu „ATS budova Chemik“ postavenú na parcele registra „C“ p. č. 523/6, katastrálne 

územie Strážske ako prebytočný majetok Mesta Strážske.  

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., PaedDr. Eva Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, 

PhD., Vladimír Šandor, Zdržal sa: Miroslav Kusý, Jozef Meňovčík, Neprítomný: Peter Malík  
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MsZ odporúča: 

Vypracovať znalecký posudok na stanovenie všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti „ATS budova 

Chemik“ a podmienky verejnej obchodnej súťaže na odpredaj.  

T: 01.03.2024      Z: MsÚ 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., PaedDr. Eva Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, 

PhD., Vladimír Šandor, Zdržal sa: Miroslav Kusý, Jozef Meňovčík, Neprítomný: Peter Malík 

 

Obchodno-podnikateľská komisia – informovala p. Baánová  

 

Žiadosti na prenájom nebytových priestorov v OD Laborec, o pozemok: 

-žiadosť o prenájom pozemku – Slovak Parcel Service - balíkomat 

- žiadosť Diany Piskorovej o prenájom nebytového priestoru – miestnosť č. 5 OD Laborec 

- žiadosť Kataríny Šinavskej o prenájom nebytových priestorov miestnosť č. 11 OD Laborec  

Uvedené žiadosti bude riešiť primátor vo svojej kompetencii po schválení zásad hospodárenia 

s majetkom Mesta Strážske.  

Žiadosti na prenájom priestorov v CO kryte:  

- žiadosť 101 drogérie – Emil Krajčík – o prenájom nebytových priestorov v CO kryte pre účel 

drogérie 

-žiadosť Martiny Tušekovej o prenájom nebytových priestorov v CO kryte pre účelom 

zriadenia kaviarne, baru 

Mesto Strážske má zámer v priestoroch CO krytu vytvorenie zdravotného strediska. S týmto 

zámerom boli oboznámení lekári (dvaja stomatológovia, jeden všeobecný a jeden odborný 

lekár neurológ). Uvedené je v štádiu riešenia. Žiadosti, ktoré evidujeme je potrebné odročiť na 

ďalšie zasadnutie. Stanovisko komisie: Komisia súhlasí so zámerom mesta.  

 

Informácia SHMÚ o implementácii nových zmien do nájomných zmlúv – v najbližšej dobe 

budeme riešiť sumu prenájmu pozemku, na ktorom je umiestnená monitorovacia stanica 

SHMÚ. Obce sú povinné v rámci Zákona č. 146/2023 poskytnúť bezodplatné užívanie 

pozemku. 

Žiadosť o umiestnenie automatu na predaj cukroviniek a iných produktov /sociálny zámer/ - 

žiadali sme o upresnenie žiadosti. 

 

Zápis z obchodno-podnikateľskej komisie je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 
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Bytová komisia – informovala p. Baánová 

 

Balogová Žaneta žiada o ukončenie nájomného vzťahu podľa Zmluvy o nájme obecného bytu  

(byt č. A 5). Ako dôvod uviedla, že nemá dostatočný finančný príjem na pravidelné mesačné 

platby za nájomné. Voči mestu je dlžníčkou. Zo strany mesta strážske už niekoľkokrát bola 

snaha menovanú dostať do systému, aby bola poberateľkou DvHn a príspevkov a tak by bola 

možnosť požiadať o výkon  inštitútu osobitného príjemcu. Menovaná neprejavila žiadny 

záujem. Komisia berie žiadosť na vedomie. 

Tokár Gabriel žiada o ukončenie nájomného vzťahu podľa Zmluvy o nájme obecného bytu 

(byt č. A3). Ako dôvod uviedol, že po smrti manželky nemá dostatočný finančný príjem na 

pravidelné mesačné platby za nájomné. Voči mestu je dlžníkom. V súčasnej dobe sa nezdržiava 

na adrese,  je vo výkone trestu. Komisia berie žiadosť na vedomie. 

 

Ridajová Natália žiada o byt A3 t. j byt Gabriela Tokára, v ktorom býva so synom. Menovaná 

byt zveľadila a zakúpila nový nábytok. Uhrádza nájomné za svojho starého otca a platí časť 

dlhu. Uhrádza aj platby za piecku. Správca dane eviduje nedoplatok za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady. Voči mestu je dlžníčkou, má záujem o vyrovnanie aj tohto dlhu. 

Komisia odporúča schváliť žiadosť o byt  p. Natálie Ridajovej  a prideliť byt po nájomníkovi 

Gabrielovi Tokárovi s podmienkou, že nedoplatky uhradí do pokladne MsÚ Strážske do 

29.02.2024. 

 

MsZ schvaľuje: 

Pridelenie bytu A3 ul. Laborecká 280/29 pre Natáliu Ridajovú po nájomníkovi Gabrielovi 

Tokárovi z dôvodu ukončenia nájomného vzťahu na vlastnú žiadosť. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

Balogová Sandra žiada o byt A5, v ktorom býva so svojou svokrou Žanetou Balogovou. V byte 

býva spolu so svojim manželom a dvoma maloletými deťmi. Menovaná byt zveľadila 

a zakúpila  nábytok. Uhrádza nájomné za svoju svokru a platí časť dlhu. Uhrádza aj platby za 

piecku. Správca dane eviduje nedoplatok za komunálne stavebné odpady a drobné stavebné 

odpady. Voči mestu je dlžníčkou, ale má záujem o vyrovnanie aj tohto dlhu.   
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Komisia odporúča schváliť žiadosť Sandry Balogovej a prideliť byt A5 po nájomníčke Žanete 

Balogovej, s podmienkou, že nedoplatky uhradí do pokladne MsÚ Strážske do 29.02.2024. 

 

MsZ schvaľuje: 

Pridelenie bytu A5 ul. Laborecká 280/29 pre Sandru Balogovú po nájomníkovi Žanety 

Balogovej z dôvodu ukončenia nájomného vzťahu na vlastnú žiadosť. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin   

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

Marcinko Dominik žiada o byt. V žiadosti uvádza, že v súčasnej dobe býva v byte pri svojej 

matke na ul. Laboreckej Strážske byt B6, kde ich je spolu 9 ľudí. S manželkou čakajú 2 dieťa. 

Správca dane neeviduje nedoplatok za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Voči 

mestu nie je dlžníkom. V súčasnosti mesto nemá voľné byty. 

Ridaj Karol str.  žiada o byt. V žiadosti neuvádza  dôvod poskytnutia bytu. Uvádza len mená 

osôb, ktoré sa do bytu nasťahujú v počte 4 osoby. Správca dane eviduje nedoplatok za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Voči mestu je dlžníkom. V súčasnosti mesto 

nemá voľné byty. 

 

Komisia odporúča schváliť predĺženie nájomných zmlúv v bytoch nižšieho štandardu na ul. 

Laboreckej 280/29 a 281/27 Strážske a v bytovom dome U3 na ul. Obchodnej 440 Strážske 

takto: Nájomníkom bez dlhu do 31.12.2024 a nájomníkom-dlžníkom do 30.06.2024 s tým, že 

uvedený dlh do 30.06.2024 vyrovnajú.     

 

MUDr. Jurečková, PhD. - sú to stále tí istí dlžníci, aká je vymožiteľnosť, keď aj napriek výzve 

na úhradu nereagujú a nezaplatia. 

 

MsZ schvaľuje:  

Opakované uzatvorenie zmlúv o nájme bytu: Nájomné byty - Obytný dom U-3 (ul. Obchodná 

440) 
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Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, PaedDr. Eva Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Zdržal sa: 

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Jozef Meňovčík, Neprítomný: Peter Malík  

 

MsZ schvaľuje:  

Opakované uzatvorenie zmlúv o nájme bytu: Nájomné byty – Nižší štandard (ul. Laborecká 

280/29 a 281/27, Strážske) 

 

 

PRIEZVISKO A MENO 

 

ČÍSLO 

BYTU 

 

PREDĹŽENIE 

OPAKOVANEJ NÁJOMNEJ 

ZMLUVY 

 

Rusová Anna U-3/A/1 do 31.12.2024 

Sliško Peter U-3/A/2 do 31.12.2024 

Bodnárová Beáta, Ing.  U-3/A/3 do 31.12.2024 

Semancová Angela U-3/A/4 do 31.12.2024 

Dančišin Erik U-3/A/5 do 30.06.2024 

Sabolová Jarmila U-3/A/6 do 31.12.2024 

Semancová Jana U-3/A/7 do 31.12.2024 

Diliková Lenka U-3/B/1 do 31.12.2024 

Kačmárová  Simona U-3/B/2 do 31.12.2024 

Benkoová Ľubica U-3/B/3 do 31.12.2024 

Pilniková Anna U-3/B/4 do 31.12.2024 

Kosť Peter U-3/B/5 do 31.12.2024 

Križanová Lucia U-3/B/6 do 31.12.2024 

Makara Milan U-3/C/1 do 30.06.2024 

Mazúrová Anna U-3/C/2 do 31.12.2024 

Skoupilová Ingrid U-3/C/3 do 30.06.2024 

Turok Meceňová Jana U-3/C/4 do 31.12.2024 

Pavolková Mária U-3/C/5 do 31.12.2024 

Smaržiková Silvia U-3/C/6 do 31.12.2024 

Michlovič Igor U-3/C/7 do 31.12.2024 
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Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, PaedDr. Eva Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Zdržal sa: 

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Jozef Meňovčík, Neprítomný: Peter Malík  

 

Nájomníkom na ul. Laboreckej 280/29 a 281/27 Strážske boli zakúpené topné telesá (piecka 

s príslušenstvom), piecky splácajú a až do splatenia celkovej čiastky sú piecky majetkom mesta 

Strážske. Bola vykonaná montáž dymovodov od  kuchynských sporákov ku komínom. Bola 

vykonaná dezinfekcia proti vírusu VHA (žltačka) a to v 20 bytových jednotkách a spoločných 

 

PRIEZVISKO A MENO 

 

ČÍSLO BYTU 

 

PREDĹŽENIE 

OPAKOVANEJ 

NÁJOMNEJ ZMLUVY 

 

Goroľová Miroslava A1 do 31.12.2024 

Dudičová Gabriela 

 

A2 do 30.06.2024 

Natália Ridajová A3 do 30.06.2024 

Adamová Margita A4 do 31.12.2024 

Balogová Sandra  A5 do 31.12.2024 

Žilková Lucia A6 do 31.12.2024 

Goroľ Karol, Goroľová Silvia A7 do 30.06.2024 

Adam Emil A8 do 30.06.2024 

Šmaťová Eva A9 do 31.12.2024 

Janičo Roman  A10 do 31.12.2024 

Tokárová Veronika B1 do 30.06.2024 

Kapura Ján a Kapurová  Ľudmila B2 do 31.12.2024 

Tolvajová Albína B3 do 31.12.2024 

Tolvajová Gabriela B4 do 30.06.2024 

Ridajová Silvia B5 do 31.12.2024 

Ridaj Radoslav a Ridajová Beáta B6 do 31.12.2024 

Dudičová Renáta a Dudič Stanislav B7 do 31.12.2024 

Ridajová Iveta a Ridaj Gejza B8 do 30.06.2024 

Šmaťová Anna B9 do 31.12.2024 

Tokárová Magdaléna a Tokár Ladislav B10 do 31.12.2024 
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priestoroch a bola vykonaná deratizácia budovy. 

Zápis z bytovej komisie je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 

 

Redakčná rada noviny – informovala PaedDr. Dzurillová  

Ďalšie číslo novín Naše mesto budú vydané zo zajtrajším dátumom. Zasadnutie redakčnej rady 

bolo 06.12.2023, redakčná rada navrhuje zrušiť členstvo Petra Kičinku na vlastnú žiadosť. 

MsZ ruší: 

Členstvo Petra Kičinku v redakčnej rade. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

Komisia sociálnej pomoci a zdravotníctva – informovala MUDr. Dana Jurečková, PhD. 

Poslankyňa p. Baánová podala návrh na zvýšenie jednorazovej sociálnej dávky pre jednotlivca 

zo 70 Eur zvýšenie na 150 Eur a pri manželskej dvojici zo 100 Eur zvýšenie na 200 Eur.  

Komisia návrh prerokovala, vyjadrila súhlas odporúča návrh  poslankyne schváliť.  

Návrh Dodatku č.5 k VZN 1/2008 o poskytovaní jednorazových sociálnych dávok mestom 

Strážske  so všetkými zmenami navrhovanými zo strany p. Baánovej bude vypracovaný na 

nasledujúce zastupiteľstvo a to z dôvodu časovej tiesne, nakoľko jednotlivým členom komisie 

nevyhovovali termíny zasadnutia komisie. Stretnutie komisie sa nemohlo uskutočniť a v 

čase zasadnutia komisie t.j.30.11.2023 by 15 dňová lehota na  zverejnenie uvedeného Dodatku 

nebola v zmysle legislatívnych predpisov dodržaná. 

Členka komisie p. Jarmila Mešťanová, bývalá pracovníčka terénnej práce, v diskusii položila 

otázku ohľadom Terénnej sociálnej práce v meste Strážske (ďalej len TSP), prečo projekt TSP 

bol ukončený. Zároveň komisii podala informáciu, že projekt Terénna sociálna práca mal 

pokračovať kontinuálne. Súbežne otázku ohľadom TSP v meste Strážske z dôvodu ukončenia 

projektu predložila aj predsedníčka komisie p. MUDr. Dana Jurečková, PhD. a poslankyňa 

Danka Baánová. 

K uvedenej otázke sa vyjadrila p. PhDr. Alena Jurečková  a Mgr. Martina Kužmová 

nasledovne: 

Národný Projekt Terénna sociálna práca v meste Strážske bol  realizovaný v zmysle Zmluvy 

o spolupráci medzi Implementačnou agentúrou Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny 

SR a mestom Strážske na dobu určitú a to do 31.07.2023, kde uvedeným dňom Terénnym 
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sociálnym pracovníčkam skončil pracovný pomer. Mesto Strážske prejavilo opäť záujem 

zapojiť sa do programu Terénna sociálna práca a na základe novej výzvy, ktorá bola vyhlásená 

dňa 13.07.2023 s tým, že bol projektovou referentkou vypracovaný nový projekt, ktorý bol 

následne hodnotiacou komisiou pre mesto Strážske schválený.    

V súčasnej dobe mesto Strážske vyhlásilo výberové konanie na obsadenie pozície: TSP v počte 

miest 2 a TP v počte miest 1. Referentky MsÚ Strážske informovali členov komisie, že 

uzávierka na predkladanie žiadosti o prijatie  do zamestnania je do 04.12.2023. Podmienky 

výberového konania na obsadenie pracovných pozícií TSP a TP sú zverejnené na stránke mesta 

Strážske. Výberové konanie sa uskutoční 18.12.2023 o 9:00 hod. na pozíciu TSP a o 13:00 

hod. na pozíciu TP. Predpokladaný nástup do zamestnania 01.01.2024. Vyhláseným 

výberovým konaním sa záujemcovia o pracovné pozície môžu podaním svojej žiadosti hlásiť 

na MsÚ Strážske do uzávierky a to do  04.12.2023.  

Prot. Mgr. Michal Džugan – správca cirkevnej obce oboznámil členov komisie o schválení 

prepravnej služby. Presné kritéria pre občanov budú zverejnené v najbližšej dobe. Služba bude 

finančne realizovaná cez projekt, ale aj so spoluúčasťou občana/klienta. Predpokladaný termín 

spustenia uvedenej služby do prevádzky od 01.01.2024. Referentka sociálnych vecí a rodiny 

Mgr. Martina Kužmová požiadala Mgr. Michala Džugana o podanie písomnej správy 

o realizácií prepravnej služby, aby následne nato občanom  mesta Strážske boli o tejto službe 

poskytnuté informácie prostredníctvom novín Naše mesto.  

 

Zápis z komisie sociálnej pomoci a zdravotníctva je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora 

mesta. 

 

Komisia kultúry, školstva a mládeže – informovala PaedDr. Matuchová 

21.12.2023 Vianočná bobaľka o 16:00 hod. Návrh mesta: Akcia je pripravovaná pre širokú 

verejnosť. V programe vystúpia členky speváckeho zboru ROZKVET a žiaci ZŠ v Strážskom, 

v pásme kolied. Na akcii spolupracujú členovia Klubu dôchodcov 60 porcií, Jednota 

dôchodcov – 100 porcií, zamestnanci MsÚ – 150 porcií, ktorí zabezpečia pečenie bobaliek.  

31.12. 2023 Silvester v meste - Návrh mesta: Silvester 2023 bude prebiehať nasledovne: 

popoludní detský Silvester – karneval na ľade a samotný Silvester v mestskom parku od  

17 hod. Ohňostroj nahradí veľká vatra, zapálenie o 22:00 hod. Z reproduktorov bude hrať 

veselá hudba a ako prekvapenie zo strany mesta je pripravené malé občerstvenie – špekáčky, 

ktoré si bude môcť opiecť každý občan priamo na mieste. K tomu ho zahreje prevarené víno 

alebo teplý čaj. 
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PhDr. Jurečková, referentka kultúry, športu a školstva informovala, že do 22.12.2023 do 8:00 

hod. je v meste pandemický zákaz organizovania podujatí. 

Stanovisko komisie: Členovia komisie berú na vedomie sprostredkované informácie a súhlasia 

s návrhom mesta.  

PhDr. Jurečková informovala o požiadavke Základnej organizácie chovateľského zväzu 

v Strážskom, ktorá si žiada vykrytie svojej akcie – výstavy chovateľov z rozpočtu mesta z 

položky 642 – Príspevok na spoločenské organizácie z rezervy primátora. Žiadaná dotácia je v 

sume 190,33 Eur. Výška dotácie z rezervy primátora je 160 €. Základná organizácia 

chovateľského zväzu v Strážskom nie je vedená medzi spoločenskými organizáciami a v roku 

2023 ani nežiadala o príspevok. 

Na základe vyhodnotených žiadostí komisia z položky rozpočtu mesta Príspevok spoločenské 

organizácie prerozdelila zo sumy 4 000 Eur iba sumu 3 200 Eur (z uvedenej položky komisia 

rozdeľovala sumu 3 200 Eur, 800 Eur je rezerva primátora – informácia ekonómky na finančnej 

komisii a primátora mesta na komisii kultúry, školstva a mládeže). 

Návrh mesta: Schváliť pre Základnú organizáciu chovateľského zväzu v Strážskom 

požadovanú sumu z položky 642 – Príspevok na spoločenské organizácie z rezervy primátora. 

Žiadaná dotácia je v sume 190,33 Eur. Výška dotácie z rezervy primátora je 160 €. 

Stanovisko komisie: Členovia komisie sa vyjadrili, že o využití a čerpaní rezervy primátora 

v sume 800 € komisia nerozhoduje. Komisia nebola oboznámená, komu a ako bola uvedená 

suma prerozdelená. Preto nevidí dôvod schvaľovania požiadavky Základnej organizácie 

chovateľského zväzu v Strážskom Komisiou kultúry, školstva a mládeže. Ak ide o rozdiel 

30,33 € komisia, ak sú finančné prostriedky, súhlasí s preplatením uvedeného rozdielu. Je 

v kompetencii primátora koľko finančných prostriedkov z rezervy primátora je už vyčerpaných 

a či Základnej organizácii chovateľského zväzu v Strážskom jednorazovú dotáciu vo výške  

160  € poskytne. 

PhDr. Jurečková informovala o podaných žiadostiach spoločenských organizácií 

a záujmových krúžkov pre rok 2024. 

Žiadosti v požadovanom termíne do 30.10.2023 odovzdali z 9  organizácii iba JDS a Rozkvet 

spolu v sume 2 680 €. Zväz protifašistických bojovníkov odovzdal žiadosť o príspevok po 

termíne 24.11.2023. Iné spoločenské organizácie – 3 cirkvi o príspevok požiadali spolu v sume  

9 000 €. Stanovisko komisie: Komisia odporúča odčleniť dotácie pre cirkvi do inej kategórie 

ako spoločenské organizácie a záujmové krúžky. Pri požiadavke cirkví na výšku dotácie nie je 

možné uspokojiť aj cirkvi aj spoločenské organizácie. Súhlasil a prisľúbil to aj primátor na 
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stretnutí predstaviteľov cirkvi a riaditeľov škôl v meste dňa 03.10.2023, že sa tým bude mesto 

zaoberať. 

Komisia navrhuje položky: 

08.1.0 Rekreačné a športové služby, položka 642, program 9, 1 Občianskemu združeniu, 

nadácii a neinvestičnému – navrhovaný rozpočet: 25 000,00 Eur,08.4.0 Náboženské a iné 

spoločenské služby, položka 642, program 10, 3 Príspevok spol. organizácie – navrhovaný 

rozpočet: 4 000,00 Eur rozdeliť nasledovne: sumy 25 000,00 a 4 000,00 zrátať, vydeliť 

a rozdeliť do vyššie spomínaných položiek 70 na 30: 08.1.0 Rekreačné a športové služby, 

položka 642, program 9, 1 Občianskemu združeniu, nadácii a neinvestičnému – navrhovaný 

rozpočet: 20 300,00 Eur. 08.4.0 Iné spoločenské služby (bez cirkvi), položka 642, program 10, 

3 Príspevok spol. organizácie – navrhovaný rozpočet:  8 700,00 Eur. 

Odôvodnenie: pri referáte kultúry a športu MsÚ pracuje Klub dôchodcov, 5 záujmových 

krúžkov, 4 spoločenské organizácie, 10 športových klubov, oddielov a zväzov a 1 občianske 

združenie. Všetci sa rovnakou mierou podieľajú na živote v meste, reprezentujú mesto a starajú 

sa o jeho rozvoj. Zároveň pri rozdeľovaní dotácií treba brať do úvahy kvantitatívne 

a kvalitatívne meratele a ukazovatele výsledkov a úspechov konkrétnych krúžkov, organizácií, 

klubov, oddielov a zväzov. Požiadavky športových organizácií na zakúpenie medailí, pohárov 

a podobne na konkurzy a súťaže, športové podujatia v meste môžu byť vykryté z vyčlenených 

2 000,00 Eur v položke 08.1.0, 637, program 9, 1. 

Komisia odporúča dať do užívania priestory na U2, konkrétne priestory Klubu dôchodcov do 

spoločného využívania pre Jednotu dôchodcov Slovenska, pretože táto organizácia 

nedisponuje dostatočne veľkými priestormi, kde by sa členovia mohli stretávať na schôdzach 

a podobne. Išlo by o príležitostné využitie týchto priestorov (organizácia schôdzí, zasadnutí). 

Ako aj do spoločného užívania pre Spevácky zbor Rozkvet kvôli nevyhovujúcim podmienkam 

(pleseň, zatekanie) na spevácke nácviky.  

Komisia požadovala informáciu o zhotovení adventného venca. O zhotovení rozhodol 

primátor,  zhotovili ho zamestnanci MsPS, pomáhala aj p. Demčáková, majiteľka kvetinárstva. 

 

MUDr. Jurečková, PhD. – aký je rozdiel medzi Jednotou dôchodcov a Klubom dôchodcov ? 

Ing. Lecáková, vedúca ekonomického oddelenia - Klub dôchodcov bol v minulosti zriadený 

mestom, je priamo napojený na rozpočet mesta, patrí do sociálnej oblasti, nie do kultúrnej 

oblasti.  

PaedDr. Matuchová – Jednota dôchodcov nepatrí pod mesto, je to celoslovenská organizácia. 
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Primátor navrhol hlasovať o schválení dotácie pre ZO Slovenského zväzu chovateľov 

v Strážskom vo výške 190,33 € na rok 2023. 

 

MsZ schvaľuje: 

Dotáciu pre ZO Slovenského zväzu chovateľov v Strážskom vo výške 190,33 € na rok 2023.  

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

Zápis z komisie kultúry, školstva a mládeže je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 

 

Komisia ŽP, športová komisia a komisia ochrany verejného poriadku zasadnutie nemala. 

 

K bodu č. 20: Interpelácie poslancov 

 

MUDr. Jurečková, PhD.: 

 – ak by to bolo možné, nastaviť verejné osvetlenie v ranných hodinách o 10 až 15 minút dlhšie. 

- je vypracovaný harmonogram na opravu komunikácií, ktoré boli zničené počas výstavby 

kruhového objazdu ? 

Primátor – verejné osvetlenie bude nastavené. Ohľadom opravy komunikácií sme už 

v minulosti žiadali finančné prostriedky od Ministerstvo dopravy SR. Mestu bolo prisľúbených 

180 tis. Eur, ktoré doposiaľ neboli mestu poukázané. Budeme znova rokovať a žiadať 

o finančné prostriedky. 

P. Kusý: 

 – ako je to s prechodom pre chodcov v Krivošťanoch ? 

P. Roman, náčelník MsP - žiadali sme o zriadenie prechodu pre chodcov, máme prísľub že sa 

v jari zrealizuje.  

- uvažuje sa o realizácii oddychových miest pri rieke Laborec ? 

Primátor – ohľadom tejto záležitosti som komunikoval p. Sisákom, predsedom Slovenského 

rybárskeho zväzu v Strážskom, o možnosti umiestnenia lavičiek na brehu rieky Laborec.  

- uvažuje sa o zriadení cintorína pre zvieratá ? 

MUDr. Jurečková, PhD. - je to šľachetný nápad, ale je to veľmi administratívne náročné. 

Primátor - preveríme kompletne legislatívny postup, aké sú na to potrebné prostriedky. 
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P. Meňovčík – chodník medzi bytovkami na ul. Mierová 628, 629 je v katastrofálnom stave. 

P. Kusý – nie je to lacná záležitosť, je potrebné nájsť na opravu finančné prostriedky. 

 

PaedDr. Matuchová poďakovala za operatívne premiestnenie kontajnerových stojísk na ul. 

Osloboditeľov, poďakovala za ústretovosť primátorovi, prednostke MsÚ, p. Miškovičovej, 

projektantovi a Ing. Rohaľovi, stavebnému dozoru. 

-  na čo sú 2 vstupy  na stojiskách ? 

Primátor - prvý je vstupný, druh, menší je podľa zákona únikový. 

-aký bude systém uzamykania stojísk ? 

Primátor – každý bytový dom bude mať vlastný kódový číselník, do budúcnosti čipové karty. 

- uvažuje sa umiestniť do stojísk aj kontajnery na separovaný zber, keďže je tam dosť miesta ? 

Primátor – uvidíme, podľa množstva separovaného zberu to budeme operatívne riešiť.  

Na poriadok pri stojiskách budú dohliadať hliadky MOPS a MsP. 

- občania sa sťažujú, že sa počas žltačky naďalej pohybujú po kontajneroch rómske skupiny. 

Primátor podrobne informoval o postupe a prijatých opatreniach v súvislosti s pandémiou 

žltačky typu A v našom meste,  ktoré vydal RÚVZ Michalovce.  

Na ul. Laborecká 280,281 boli umiestnené hliadky MOPS, ktoré dohliadali na dodržiavanie 

opatrení týchto občanov.  

- zabezpečiť viac košov pri chodníkoch na exkrementy psov. 

P. Roman, náčelník MsP - nie je povinnosťou občana vyhadzovať exkrementy psov len do 

určených košov. 

Primátor – budeme to riešiť v budúcnosti. 

-prosba o pomoc mesta pri riešení problému úniku zápachu z rozvodu teplovodného kanála v 

bytovom dome na ul. Mierová. 

- bolo by možné realizovať pri rekonštrukcii teplovodného potrubia aj rozvody studenej vody, 

lebo občania už dlhodobo bojujú s únikom vody ? 

- občania požadujú stretnutie primátora so zástupcami vlastníkov bytov a OSBD. 

Primátor - vieme o tomto dlhodobom probléme, počkáme do januára a budeme rokovať so 

zodpovednými ľuďmi. 

PaedDr. Matuchová poďakovala ZUŠ, mestu, referentke kultúry, komisii kultúry za nádherný 

program v rímskokatolíckom kostole. Veľa občanov o tomto koncerte nevedelo, ani veriaci 

z iných cirkví, z iných kostolov. 

Primátor - osobne som informoval klub dôchodcov a Jednotu dôchodcov, taktiež to bolo 

zverejnené na facebookovej stránke mesta.  



- 36 - 

PaedDr. Dzurillová: 

 – komunikovať so spoločnosťou KOOR Východ, lebo výhrevnosť je nízka, teplá voda nie je 

vriaca, niekedy to bolo lepšie nastavené.  

Primátor – bola nastavená vyššia teplota spoločnosťou KOOR Východ, preveríme to na jednaní 

so spoločnosťou.  

- na ul. Mierová a Komenského pravidelne vypadáva verejné osvetlenie.  

Primátor – vieme o tomto probléme, bolo to operatívne hlásené od občanov mesta, osvetlenie 

bolo do 20 minút opravené, myslím, že to bolo účelové. 

- doplniť nové čísla novín Naše mesto na web stránke mesta.  

- sťažnosť občanov na neporiadok pri Tescu, hlavne v sobotu. 

Primátor - vieme o tom, aká je tam situácia, budeme sa tým zaoberať, zrušíme predajný stánok.  

- zabezpečiť vývoz odpadu počas vianočných sviatkov tak, ako minulý rok. 

- poďakovanie primátorovi za doručenie dezinfekčných gélov do ZŠ počas pandémie žltačky. 

 

P. Baánová: 

- na ul. Krivošťanskej je havarijný stav cesty, ktorá vedie popri rieke Laborec k penziónu Vážka 

a ďalej. 

- v meste chýba priestor, kde by stretávali mladí ľudia. porozmýšľať v budúcnosti nad 

vytvorením nejakej klubovne, kde by sa hral ping-pong, biliard a pod..  

Primátor - v budove Domu kultúry v bývalej internetovej miestnosti budú umiestnené 

pinpongové stoly, ktoré budú využívať mladí počas prevádzkovej doby v Dome kultúry. 

- na cintoríne umiestniť nádoby na separovaný odpad. 

P. Kusý – už sme to v minulosti mali, ale občania neseparovali, všetko hádzali spolu.  

- preveriť, či všetky bytové domy majú vyvesené súpisné čísla a orientačné čísla. 

P. Duncová, referent správy daní a poplatkov - správcovia bytoviek si mali prísť na MsÚ 

vyžiadať tabuľky a sú povinní ich zabezpečiť na bytových domoch. 

 

Ing. Drutár – v Krivošťanoch spevniť chodník, ktorý vedie z jednej ulice na druhú cez mestský 

pozemok tam, kde sa nachádza škola. 

- parkovanie na ul. Okružnej je katastrofálne, ulica je preplnená autami, parkujú až po zákrutu, 

je to neprehľadné, jazdí sa po chodníkoch, kde sú prípojky na pitnú vodu, spratať autá, prinútiť 

občanov, aby tam neparkovali. 

Primátor – za bývalou budovou LDCH sa už vybudovalo cca 20 parkovacích miest, ktoré sú 

prázdne. Nájomníci by mali využívať uvedené parkovisko, touto záležitosťou sa budeme 
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naďalej zaoberať, napr. osadením dopravnej značky zákazu. 

P. Šandor – po výstavbe kruhového objazdu nie je osvetlený rímskokatolícky kostol, mal by 

byť osvetlený tak, ako bol v minulosti.  

- nájsť priestory pre dospelých na zábavu, napr. zriadiť mestskú pinpongáreň 

Primátor - skúsime to riešiť. 

Ing. Olbricht, PhD.: - aký je percentuálny podiel odpadu čiernych skládok za rok 2023,  

porovnať rok 2022 a rok 2023. 

 

K bodu č. 21: Diskusia-Rôzne 

 

Primátor - Prehľad projektov mesta Strážske mali poslanci k dispozícii doma. 

MsZ zobralo na vedomie Prehľad projektov mesta Strážske.  

 

K bodu č. 22: Návrh na určenie mesačného platu primátorovi mesta Strážske 

 

Ing. Drutár informoval, že podľa § 3  odsek 1 Zákona  č. 253/1994  primátorovi a starostovi  

patrí plat, ktorý je súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve 

vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky za predchádzajúci 

kalendárny rok a násobku podľa § 4 ods. 1 alebo násobku podľa § 4 ods. 2. Podľa § 4  odsek 2 

Zákona č. 253/1994 obecné zastupiteľstvo môže tento plat rozhodnutím zvýšiť až o 60 %.  

 

Ing. Drutár predložil návrh na zvýšenie platu primátora o 15 %. 

P. Meňovčík navrhol o 20 %. 

 

Hlasovanie za návrh Ing. Drutára o zvýšení platu primátora o 15 %: 

 

ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Viliam Olbricht, 

PhD., PaedDr. Matuchová, Proti: Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., 

Miroslav Kusý, Jozef Meňovčík, Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

Hlasovaním poslancov nebol tento návrh schválený. 
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Hlasovanie za návrh p. Meňovčíka o zvýšení platu primátora o 20 %: 

 

ZA: Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Jozef Meňovčík, 

Vladimír Šandor Proti: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., PaedDr. Eva Matuchová, Neprítomný: Peter Malík  

 

Hlasovaním poslancov nebol tento návrh schválený. 

 

Ing. Hajdučko – ak sa o niečom dohodneme na pracovnej porade poslancov, malo by sa to 

dodržať. Trošku serióznosti, poniektorí meníte názory, hoci nie sú záväzné.  

 

P. Meňovčík predložil ďalší návrh na zvýšenie platu primátora o 18 %. 

Je to v súlade, aby sa mohlo hlasovať o ďalšom návrhu? 

Mgr. Škutka, hlavný kontrolór potvrdil, že poslanci môžu hlasovať o ďalšom návrhu. 

 

Hlasovanie za návrh p. Meňovčíka o zvýšení platu primátora o 18 %: 

 

ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, 

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

Hlasovaním poslancov bol  už tento návrh schválený, ale po doručení stanoviska právnika 

mesta  o správnosti hlasovania, nebolo hlasovanie poslancov správne, preto je neplatné. 

 

P. Meňovčík navrhol schváliť odmenu pre poslanca  vo výške 400 € a pre zástupcu primátora 

vo výške 500 €. 

 

MsZ schvaľuje:  

Odmenu pre poslanca MsZ vo výške 400 € v súlade so Zásadami odmeňovania poslancov. 

 

Hlasovanie: ZA: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko,  

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Jozef Meňovčík, Vladimír Šandor,  

Zdržal sa: Ing. Viliam Olbricht, PhD., Danka Baánová, PaedDr. Eva Matuchová,  

Neprítomný: Peter Malík  
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MsZ schvaľuje:  

Odmenu pre zástupcu primátora vo výške 500 € v súlade so Zásadami odmeňovania poslancov. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

P. Baánová navrhla odmenu pre hlavného kontrolóra mesta Strážske vo výške 500 €. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko,  

PaedDr. Eva Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Proti: Ing. Ondrej Drutár, MUDr. Dana 

Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Jozef Meňovčík, Zdržal sa: Vladimír Šandor,  

Neprítomný: Peter Malík  

 

Hlasovaním poslancov nebol tento návrh schválený. 

 

Primátor pozval poslancov a prítomných na “Vianočnú bobaľku“ sa uskutoční dňa 21.12.2023 

o 16.00 hod. a na silvestrovské oslavy. Taktiež každú sobotu o 18.00 hod poslanci zapaľujú 

adventnú sviecu a je možnosť nahrať vinš pre občanov,  prihovoriť sa občanom. 

 

U z n e s e n i e   a    z á v e r   č .  2 7 9 / 2 0 2 3 

 

Záver rokovania vykonal primátor mesta, ktorý poďakoval prítomným za účasť, za celoročnú 

prácu, zaželal príjemné a pokojné prežitie vianočných sviatkov, úspešný vstup do nového roka 

a  rokovanie o 20,02 hod. ukončil.  

 

 

Mgr. Mária Hajdučková      Patrik Magdoško 

   prednostka MsÚ         primátor mesta 

 

 

 

 

 

Overovatelia:           PaedDr. Eva Matuchová   Jozef Meňovčík 


